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КІРОВОГРАДСЬКА МІСЬКА РАДА 
 
 
 
 
 

П Р О Т О К О Л  №  11 
засідання постійної комісії міської ради з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження  
та комунальної власності 

 

від 22 червня 2016 року м.Кіровоград 
 

Голова комісії: Розгачов Р.О. 

Присутні члени комісії: Санасарян Р.Р. – заступник голови комісії,  
Пінчук В.В. – секретар комісії,               
Голофаєв І.В., Зайченко В.В., Захаров І.М. 
   

Відсутні члени комісії: Терзов Д.С. 
Запрошені: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Присутні: 
 

Бойко С.В. – секретар міської ради; 
Масло Л.Я. – начальник управління апарату 
Кіровоградської міської ради, 
Хачатурян О.С. – начальник Головного 
управління житлово-комунального 
господарства Кіровоградської міської ради; 
Шовенко Л.В. – начальник відділу 
приватизації та реєстру управління 
власності та приватизації комунального 
майна Кіровоградської міської ради 
 

представники засобів масової інформації та 
громади міста 
 

Порядок денний: 
 

1.  Про розгляд електронної петиції від 17.05.2016 щодо прийняття 
Кіровоградською міською радою сьомого скликання нового Регламенту          
від громадськості, розробленого робочою групою Партнерства «Рада 
Експертів» 
 

2. Про розгляд електронної петиції від 17.05.2016 щодо внесення змін 
до Порядку розгляду електронної петиції, адресованої Кіровоградській 
міській раді, її виконавчому комітету, затвердженого рішенням міської ради 
від 29.03.2016 № 142 
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3. Про розгляд електронної петиції від 27.05.2016 щодо ліквідації 

стихійного сміттєзвалища в мікрорайоні Арнаутово 
 

4. Про розгляд електронної петиції від 21.06.2016 щодо збільшення 
урн на вулицях міста Кіровограда 
 

5. Про розгляд електронної петиції від 17.05.2016 про розроблення та 
впровадження концепції розвитку велоінфраструктури  (повторно) 
 

6. Про розгляд листа щодо ремонту асфальтного покриття 
внутрішньодворової дороги будинку № 25 по вулиці Академіка Тамма (лист 
від 17.06.2016 № 183 голови громадської організації ,,Перспектива міста”                      
Артема Стрижакова) 
 

7. Про розгляд пропозицій щодо виконання робіт з усунення 
аварійності скляних блоків на сходових клітинах будинку по вул. Єгорова, 26 
(лист від 02.06.2016 № 115-вих начальника Головного управління житлово-
комунального господарства Хачатуряна О.С.) 
 

Доповідає: 
 

Хачатурян О.С. – начальник Головного 
управління житлово-комунального 
господарства міської ради 

 
8. Про розгляд пропозицій щодо включення до Програми 

будівництва, реконструкції, ремонту доріг та експлуатації дорожньої системи 
в місті Кіровограді на 2016 рік (лист від 21.06.2016 № 132-вих начальника 
Головного управління житлово-комунального господарства           
Хачатуряна О.С.) 
 

Доповідає: 
 

Хачатурян О.С. – начальник Головного 
управління житлово-комунального 
господарства міської ради 

 
9. Про погодження проекту рішення міської ради ,,Про затвердження 

переліку об'єктів комунальної власності м. Кіровограда, які підлягають 
приватизації”  
 

Доповідає: 
 

Шовенко Л.В. – начальник відділу 
приватизації та реєстру управління 
власності та приватизації комунального 
майна Кіровоградської міської ради 
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1. СЛУХАЛИ: 
Розгачова Р.О., який повідомив, що на розгляд Кіровоградської міської 

ради надійшли електронні петиції від 17 травня 2016 року, збір підписів яких 
здійснювався Кіровоградською обласною організацію «Асоціація Політичних 
Наук», а саме: 

щодо прийняття Кіровоградською міською радою сьомого скликання 
нового Регламенту від громадськості; 

щодо внесення змін до Порядку розгляду електронної петиції. 
Роман Олександрович проінформував, що у зв’язку з тим, що на другій 

сесії Кіровоградської міської ради був прийнятий Регламент Кіровоградської 
міської ради сьомого скликання, немає потреби приймати новий Регламент 
від громадськості.  

Враховуючи вищевикладене, запропонував не підтримати електронну 
петицію щодо прийняття Кіровоградською міською радою сьомого 
скликання нового Регламенту від громадськості. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 
 
ВИРІШИЛИ: 

Не підтримати електронну петицію щодо прийняття Кіровоградською 
міською радою сьомого скликання нового Регламенту від громадськості. 

Результати голосування: 
«за» – 6 (одноголосно). 
Рішення прийнято. 

 
2. СЛУХАЛИ: 

Розгачова Р.О., який інформував про електронну петицію щодо 
внесення змін до Порядку розгляду електронної петиції, адресованої 
Кіровоградській міській раді, її виконавчому комітету, затвердженого 
рішенням міської ради від 29 березня 2016 року № 142. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

Пінчук В.В., секретар комісії, який вніс пропозицію підтримати дану 
петицію, тобто необхідну кількість підписів на підтримку електронної 
петиції не менше як 250 голосів, зібраних за період не менше як 3 місяці. 

Зайченко В.В., член постійної комісії, який зауважив, що петиція збере 
необхідних 450 підписів, якщо буде підтримка людей. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 
 
ВИРІШИЛИ: 
 Підтримати електронну петицію щодо внесення змін до Порядку 
розгляду електронної петиції, адресованої Кіровоградській міській раді, її 
виконавчому комітету, затвердженого рішенням міської ради від 29 березня 
2016 року № 142. 
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Результати голосування: 
«за» – 3, 

«проти» - 3, 
«утримались» - 1. 

Рішення не прийнято. 
 

3. СЛУХАЛИ: 
 Розгачова Р.О., який інформував про електронну петицію від 
27.05.2016 щодо ліквідації стихійного сміттєзвалища в мікрорайоні 
Арнаутово 

ВИСТУПИЛИ: 
Шаповал Д.А., автор петиції, який повідомив, що дана земельна 

ділянка засмічується протягом 10 років будівельним сміттям. Для приведення 
ділянки до належного санітарного стану необхідно виділити додаткові 
кошти. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 
 

ВИРІШИЛИ: 
 1. Підтримати електронну петицію від 27.05.2016 щодо ліквідації 
стихійного сміттєзвалища в мікрорайоні Арнаутово. 

2. Доручити Головному управлінню житлово-комунального 
господарства спільно з фінансовим управлінням Кіровоградської міської 
ради обрахувати кошти, які необхідні для ліквідації стихійного 
сміттєзвалища в мікрорайоні Арнаутово та при коригуванні бюджету міста за 
І півріччя 2016 року передбачити 150–200,0 тис.грн на ліквідацію 
сміттєзвалища. 
 3. Доручити управлінню земельних відносин та охорони 
навколишнього природного середовища Кіровоградської міської ради 
опрацювати пропозицію щодо передачі даної земельної ділянки (після 
ліквідації сміттєзвалища) під кладовище в районі Арнаутово. 
 

Результати голосування: 
«за» – 6 (одноголосно). 
Рішення прийнято. 

 
4. СЛУХАЛИ: 
 Розгачова Р.О., який інформував про електронну петицію від 
21.06.2016 щодо збільшення урн на вулицях міста Кіровограда. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

Сідорова О., представник-журналіст від автора петиції, яка повідомила, 
що в місті необхідно встановити додаткові урни та передбачити кошти на 
придбання урн. 

Хачатурян О.С., начальник Головного управління житлово-
комунального господарства Кіровоградської міської ради, який повідомив, 
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що в місті прибиранням урн займаються КП «Кіровоград-Універсал 2005» та 
КП «Кіровоград-Благоустрій», які обслуговують 313 урн. 
 КП «Кіровоград-Універсал 2005» щодня з 06.30 виконує роботи з 
прибирання 185 урн, які встановлені в центральній частині міста, на зупинках 
громадського транспорту, площі Героїв Майдану та інших площах.             
КП «Кіровоград-Благоустрій» щоденно здійснює прибирання 128 урн, що 
встановлені в скверах та парках міста. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 
ВИРІШИЛИ: 
 1. Підтримати електронну петицію від 21.06.2016 щодо збільшення урн 
на вулицях міста Кіровограда. 

2. Доручити Головному управлінню житлово-комунального 
господарства спільно з фінансовим управлінням Кіровоградської міської ради 
при коригуванні бюджету міста у ІІ півріччі 2016 року передбачити кошти у 
розмірі 30 тис.грн  на придбання та встановлення додаткових урн. 

 
Результати голосування: 
«за» – 6 (одноголосно). 
Рішення прийнято. 

 
5. СЛУХАЛИ: 
 Розгачова Р.О., який інформував про електронну петицію від 
17.05.2016 про розроблення та впровадження концепції розвитку 
велоінфраструктури. Звернув увагу на те, що є багато проблем, в тому числі 
фінансових – необхідно орієнтовно 14 млн.грн для вирішення питання. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Бойко С.В., секретар міської ради, який зауважив, що необхідно 

розвивати велоінфраструктуру в місті та запропонував підтримати петицію. 
 

ВИРІШИЛИ: 
 1. Підтримати електронну петицію від 17.05.2016 про розроблення та 
впровадження концепції розвитку велоінфраструктури. 

2. Доручити Головному управлінню житлово-комунального 
господарства спільно з відділом фізичної культури та спорту Кіровоградської 
міської ради розробити концепцію розвитку велоінфраструктури. 

 
Результати голосування: 
«за» – 6 (одноголосно). 
Рішення прийнято. 

 
ВИСТУПИЛИ: 
Розгачов Р.О., голова постійної комісії, вніс пропозицію заслухати на 

наступному засіданні комісії інформацію Головного управління житлово-
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комунального господарства міської ради щодо виконання за І півріччя      
2016 року: 

Програми розвитку житлово-комунального господарства та 
благоустрою міста Кіровограда на 2016 рік”, 

Програми будівництва, реконструкції, ремонту доріг та експлуатації 
дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік”. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Доручити Головному управлінню житлово-комунального 
господарства Кіровоградської міської ради підготувати інформацію щодо 
виконання за І півріччя  2016 року: 

Програми розвитку житлово-комунального господарства та 
благоустрою міста Кіровограда на 2016 рік”, 

Програми будівництва, реконструкції, ремонту доріг та експлуатації 
дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік”. 

2. Заслухати зазначену інформацію на наступному засіданні постійної 
комісії міської ради з питань житлово-комунального господарства, 
енергозбереження та комунальної власності, яка відбудеться 06.07.2016. 

Результати голосування: 
«за» – 6 (одноголосно). 
Рішення прийнято. 

 
6. СЛУХАЛИ: 
 Розгачова Р.О., який ознайомив членів комісії з листом щодо ремонту 
асфальтного покриття внутрішньодворової дороги будинку № 25 по вулиці 
Академіка Тамма (лист від 17.06.2016 № 183 голови громадської організації 
,,Перспектива міста” Артема Стрижакова). 
 ВИСТУПИЛИ: 
 Голофаєв І.В., член комісії, який запропонував взяти до відома лист, а 
при коригуванні бюджету міста у ІІ півріччі 2016 року вишукати можливість 
фінансування ремонту доріг. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 
 

ВИРІШИЛИ: 
 Взяти до відома лист щодо ремонту асфальтного покриття 
внутрішньодворової дороги будинку № 25 по вулиці Академіка Тамма (від 
17.06.2016 № 183 голови громадської організації ,,Перспектива 
міста” Артема Стрижакова). 

 
Результати голосування: 

«за» – 5, 
«проти» - 0, 

«утримались» - 1. 
Рішення  прийнято. 
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Депутат Санасарян Р.Р. покинув засідання комісії. 
 

7. СЛУХАЛИ: 
 Розгачова Р.О., який ознайомив членів комісії з листом про розгляд 

пропозицій щодо виконання робіт з усунення аварійності скляних блоків на 
сходових клітинах будинку по вул. Єгорова, 26 (лист від 02.06.2016              
№ 115-вих начальника Головного управління житлово-комунального 
господарства Хачатуряна О.С.). 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 
 

ВИРІШИЛИ: 
1. Перенести розгляд пропозицій щодо виконання робіт з усунення 

аварійності скляних блоків на сходових клітинах будинку по вул. Єгорова, 26 
(лист від 02.06.2016 № 115-вих начальника Головного управління житлово-
комунального господарства ХачатурянаО.С.) на наступне засідання комісії. 

2. Членам постійної комісії виїхати, подивитись даний об’єкт та 
визначитись до коригування бюджету міста за І півріччя 2016 року. 

 
Результати голосування: 
«за» – 5 (одноголосно). 
Рішення прийнято. 

 
8. СЛУХАЛИ: 
 Розгачова Р.О., який ознайомив членів комісії з листом про розгляд 
пропозицій щодо включення до Програми будівництва, реконструкції, 
ремонту доріг та експлуатації дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 
рік, а саме: визначення технічної характеристики та функціонального 
призначення шлюза-регулятора, як мостового переходу на гідровузлі на   
річці Сугоклея у м. Кіровограді (обстеження технічного стану) – 80,0 тис.грн 
(лист від 21.06.2016 № 132-вих начальника Головного управління житлово-
комунального господарства Хачатуряна О.С.) 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 
 

ВИРІШИЛИ: 
 1. Перенести розгляд листа від 21.06.2016 № 132-вих начальника 
Головного управління житлово-комунального господарства Хачатуряна О.С. 
щодо визначення технічної характеристики та функціонального призначення 
шлюза-регулятора, як мостового переходу на гідровузлі на річці Сугоклея у 
м. Кіровограді (обстеження технічного стану) на наступне засідання 
постійної комісії. 
 2. Запросити на  наступне засідання постійної комісії депутата міської 
ради Демченка М.І. для розгляду даного питання. 

Результати голосування: 
«за» – 5 (одноголосно). 
Рішення прийнято. 
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Депутат Санасарян Р.Р. долучився до роботи комісії. 
Депутат Захаров І.М. покинув засідання комісії. 
 

9. СЛУХАЛИ: 
 Шовенко Л.В., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 
міської ради ,,Про затвердження переліку об'єктів комунальної власності м. 
Кіровограда, які підлягають приватизації” та пояснила основні його 
положення. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 
 

ВИРІШИЛИ: 
Погодити проект рішення міської ради ,,Про затвердження переліку 

об'єктів комунальної власності м. Кіровограда, які підлягають приватизації”. 
 
                                   Результати голосування: 

“ за” – 5 (одноголосно). 
Рішення прийнято. 

 
 
 
 
Голова комісії         Р.Розгачов 
 
 
Секретар комісії         В.Пінчук 
 


